
Protokół 
z obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 10 lutego 2006 roku. 
 

 
I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady. 

Obrady XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 10 lutego 2006 r. otworzył 
o godz. 12.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych.  

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o uczczenie chwilą ciszy ofiary tragedii w 
Katowicach. 

Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  
14 Radnych (nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) i uznano prawomocność obrad. 
 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
 Burmistrz J. Damasiewicz wniosła o dodanie w pkt XI ppkt 7 projektu uchwały w 
sprawie: nadania nazwy ulicy położonej we wsi Kazimierów, gmina Halinów. 
Porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został przyjęty wraz z 
poprawką, w wyniku głosowania: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0 .  
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) i uznano prawomocność obrad. 
 
III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 28.12.2005 r. 
 Radny R. Wasiak zaproponował, aby na str. 6 w 3 akapicie od góry po wyrazach: „w 
sprawie” skreślić wyraz „uchylenia”. 
Protokół, wraz z poprawką, został, przyjęty w wyniku głosowania: 
za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0 . 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
 
IV. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2005 roku. 
 Sekretarz J. Kurczak poinformował, że w 2005 roku w Urzędzie: 

- wpłynęło ogółem około 15.300 pism, 
- wydano1.653 dowodów osobistych, 
- wydano około 400 decyzji środowiskowych, 
- przeprowadzono 600 kontroli podatkowych na terenie gminy, 
- wysłano 19.000 pism z Referatu Finansowo – Budżetowego, 
- wysłano około 1.200 pism związanych z planowaniem przestrzennym, 
- wydatkowano około 7 mln zł na inwestycje ( dla porównania – na początku kadencji 

około 1 mln zł), 
- przeznaczono pomieszczenie dawnej hydroforni na siedzibę GCI, 
- zatrudnienie nie uległo zmianie; jest 39 i 7/20 etatów, 
- 6 osób odbyło staż, 
- wpłynęło 9 skarg na działalność Urzędu, które głównie dotyczyły przekroczenia 

terminów załatwienia spraw ( w 2 przypadkach zastosowano wobec pracowników  
kary upomnienia, 6 skarg uznano za bezzasadne, a 1 skargę załatwiono w formie 
wyjaśnienia), 

- ogółem wydano 1.317 decyzji, 
- wydano 180 zarządzeń Burmistrza, 
- zorganizowano wybory do Sejmu i Senatu oraz na Urząd Prezydenta, 
- przeprowadzono w Urzędzie 3 kontrole zewnętrzne: Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, Najwyższej Izby Kontroli, Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, 
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- gmina zajęła 20 miejsce w konkursie „Gmina przyjazna inwestorom” organizowanym 
przez redakcję „Pulsu biznesu”,  

- w ramach akcji „Przejrzysta Polska” wykonano 14 zdań (wśród nich – 6 
obligatoryjnych), 

- jakość usług internetowych uległa poprawie; w najbliższym czasie zostanie 
zorganizowane spotkanie z przedstawicielami TP. S.A. w sprawie telefonizacji gminy. 

 
Radny J. Papis zaproponował wyłożenie na Biurze Podawczym ankiety oceniającej pracę 

Urzędu. Sekretarz J. Kurczak zapewnił, że choć ankieta jest dostępna na stronie internetowej, 
zostanie również wyłożona na Biurze Podawczym. 

 Radny Powiatowy M. Kostka zapytał o koszt zakładanych przyłączy do internetu oraz 
o koszt jaki poniósł Urząd w związku z inwestycjami telekomunikacyjnymi. Sekretarz J. 
Kurczak odpowiedział, że miesięczny abonament wynosi 59 zł. TP wydała 3 mln zł na 
rozbudowę inwestycji; gmina z tego tytułu nie poniosła żadnych kosztów, a działania 
Burmistrza miały na celu wymuszenie na TP S.A. realizacji inwestycji telekomunikacyjnych i 
lepszą dostępność mieszkańców do telefonów i internetu. 
 
V. Informacja z pracy Burmistrza. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o: 

- Wschodniej Obwodnicy Warszawy, w sprawie której: 
� wysłano uchwały i stanowiska podjęte na poprzedniej sesji do osób i instytucji 

wymienionych w tych aktach prawnych; sprawą są zainteresowani posłowie: 
Czesław Mroczek, Marian Piłka, Stanisława Prządka, Krzysztof Filipek, Sandra 
Lewandowska; w najbliższym czasie jest planowane spotkanie z posłem 
Bogusławem Kowalskim – Przewodniczącym Sejmowej Komisji Infrastruktury; 
planowane jest spotkanie z nowowybranym Wojewodą 
Mazowieckim, do którego kompetencji będzie należało wydanie decyzji 
środowiskowej w tej sprawie, 

� zapoznano się z raportem oddziaływania na środowisko budowy WOW na 
odcinku od węzła „Marki” do węzła „Lubelska”;  

� zorganizowano spotkanie z Dyrektorem Nadleśnictwa Drewnica, który jest 
przeciwny realizacji wariantu III Obwodnicy, 

� poseł Stanisława Prządka w piśmie poinformowała, że wariant III nie jest 
preferowany przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad; ten wariant 
został oprotestowany przez Ministerstwo Obrony Narodowej i Nadleśnictwo 
Drewnica, 

� zorganizowano spotkanie z Sołtysami sołectw, po terenie których – według 
wariantu III – miałaby przebiegać WOW,  

� w dniu 13.01. br. mieszkańcy zorganizowali pikietę i złożyli protest w 
Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim; w Kurierze Mazowieckim była relacja z 
pikiety; koordynatorem akcji protestacyjnej został Sołtys Długiej Szlacheckiej L. 
Gelo; 
Pani Burmistrz zauważyła, że choć w lokalnych mediach sprawa powstania WOW 
jest nagłaśniana, nie wszyscy mieszkańcy posiadają informacje na ten temat, 

- sprawie zakładu odkostniania na terenie gminy Wiązowna w sąsiedztwie gminy 
Halinów; Pani Burmistrz poinformowała, że nadal są badane dokumenty w Urzędzie 
Gminy Wiązowna; nie otrzymaliśmy odpowiedzi na nasze pismo od Starostwa 
Powiatowego w Otwocku w tej sprawie; wystąpiliśmy do Urzędu Gminy Wiązowna o 
udostępnienie raportu oddziaływania na środowisko; w dokumentacji, do której udało 
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się dotrzeć pracownikom naszego Urzędu, znajdującej się w Urzędzie Gminy 
Wiązowna, występują niejasności, 

- wydaniu zarządzeń w sprawach: postępowania kwalifikacyjnego na stanowisko 
referenta ds. ochrony środowiska, referenta ds. obsługi biura podawczego, inspektora 
ds. inwestycji, konkursu na głównego specjalistę ds. polityki społecznej; Pani 
Burmistrz poinformowała, że w związku ze zmianą przepisów na stanowisko 
pracownika samorządowego powstał obowiązek przeprowadzenia postępowania 
kwalifikacyjnego lub konkursowego; w związku z tym, że nabór jest jawny, na stronie 
internetowej i na tablicy ogłoszeń Urzędu pojawiają się informacje o naborze; przy 
naborze przyjęto dwuetapową procedurę: w pierwszym etapie są badane dokumenty 
pod względem formalnym, natomiast w drugim jest sprawdzana wiedza z zakresu 
administracji samorządowej i inne kompetencje; z postępowania jest sporządzany 
protokół; ostatecznego wyboru dokonuje Burmistrz;  
wydano również zarządzenia w sprawach: powołania lokalnego komitetu 
 organizacyjnego do przeprowadzenia samorządowego konkursu nastolatków  
(w ramach konkursu jest wybierana młodzież, która jest aktywna społecznie np. 
wolontariuszy), rocznego planu kontroli wewnętrznej, instrukcji o zakresie działania 
archiwum zakładowego;  upoważnienia kierownika MOPS do wydawania decyzji 
administracyjnych, powołania zespołu ds. funduszy UE, 

- spotkaniu z Wicemarszałkiem Województwa J. Engelgardem w sprawie WOW i drogi 
637, 

- koncercie „Poznańskich Słowików”, który został zorganizowany w Kościele w 
Halinowie, 

- akcji „Ferie w gminie”; której koszt wyniósł około 10 tys. zł; 
- nowym Komendancie Komisariatu Policji w Halinowie, którym został Pan Pucelak; 

Pani Burmistrz poinformowała, że nowy Komendant zostanie zaproszony na 
posiedzenie Rady Miejskiej lub na posiedzenie Komisji ds. Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, 

- wizytacji w ośrodkach szkolno - przedszkolnych, dla potrzeb których niezbędne było 
przeprowadzenie remontu i zakup wyposażenia; Pani Burmistrz poinformowała, że 
ośrodki szkolno – przedszkolne w Cisiu i Długiej Szlacheckiej są otwarte 3 razy w 
tygodniu, 

- zaplanowanym - z inicjatywy Radnego M. Odalskiego - spotkaniu z przedstawicielami 
Telekomunikacji Polskiej; Pani Burmistrz poprosiła Sołtysów o pisemne 
wypunktowanie problemów na terenie ich sołectw, które zostaną przedstawione 
podczas tego spotkania,  

- wypłacie przez MOPS zasiłku z tytułu urodzenia dziecka, tzw. „becikowego”,  
- planowanym organizowania prac społecznie użytecznych; osoby bezrobotne, które 

korzystają z pomocy MOPS będą pracowały nie więcej niż 10 godzin tygodniowo za 
wynagrodzeniem 6 zł brutto/h; 60% wynagrodzenia jest finansowane z Urzędu Pracy. 

 
Z-ca Burmistrza M. Chibowski poinformował o: 

- ogłoszeniu w dn. 16.01. br. przetargu na budowę kanalizacji sanitarnej w systemie 
podciśnieniowej w Hipolitowie, Józefinie, Koniku Nowym, Koniku Starym i 
Królewskich Brzezinach; otwarcie ofert nastąpi 10.03.br, 

- ogłoszeniu przetargu w dn. 30.01. br. na remont cząstkowy nawierzchni asfaltowych 
na 2006 rok; otwarcie ofert nastąpi 15.02.br., 

- rozstrzygnięciu przetargu na konserwację oświetlenia drogowego na terenie gminy, w 
wyniku którego została wybrana firma Pana Kudlińskiego z Sulejówka, 
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- zaplanowanym na dzień 14.02.br. podpisaniu umowy na część projektów sieci 
wodociągowych (dotyczy odcinków: ul. powstania Styczniowego w Długiej 
Kościelnej do oczyszczalni, ul. Powstania Styczniowego w Halinowie z przejściem 
pod rzeką Długą, w Budziskach a przejściem pod rzeką Długą), 

- podpisaniu umowy na projekt sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej ul. Zachodniej 
w Halinowie, 

- postępie prac nad projektem rozbudowy sieci kanalizacji sanitarnej w systemie 
podciśnieniowym w Hipolitowie i Józefinie, II etap,  

- opracowywaniu regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie gminy 
Halinów oraz  regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków,  

- pracach przygotowawczych III (ostatniego) etapu budowy oczyszczalni ścieków, 
- spotkaniu w dn. 02.02. br. z Dyrektorem Rejonu Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Otwocku w sprawie budowy chodnika dla pieszych przy szkole w 
Brzezinach, 

- spotkaniu z Dyrektorem Dąbrowskim z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad, który przyjął zaproszenie na spotkanie w dn.  23.02.br., na temat poprawy 
bezpieczeństwa na drodze nr A2, drodze nr 637 i budowy Wschodniej Obwodnicy 
Warszawy, 

- pracach przygotowawczych w celu uzyskania decyzji lokalizacyjnej na budowę 
wodociągu w ul. Podgórnej w Koniku Nowym, 

- spotkaniu w Stanisławowie na temat drogi nr 637 uczestniczyli wójtowie, 
burmistrzowie, jak również przedstawiciele Zarządu Województwa i Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad; na przełomie III i IV kwartału jest 
zaplanowane wykonanie projektu tej drogi, 

- dwóch spotkaniach komitetu zarządzania kryzysowego, podczas których 
postanowiono o dokonaniu przeglądów dachów oraz o przeglądzie stanu przepustów i 
rowów, aby zapobiec miejscowym podtopieniom. 

 
 Sekretarz J. Kurczak powiedział, że zostały wystosowane pisma do dyrektorów szkół 
w sprawie odśnieżania dachów i poinformował, że Stowarzyszenie „Pomocna Dłoń” wydaje 
potrzebującym gorące posiłki. 
 
 Radny S. Wieczorek zapytał o opracowanie projektów oświetlenia ulicznego w Cisiu; 
ponadto poprosił o odpowiedź, czy w kwestii budowy zakładu odkostaniania zwracano się do 
naszego Urzędu w sprawie korzystania z wody i odprowadzania ścieków. Z-ca Burmistrza M. 
Chibowski odpowiedział, że na razie nie zlecono wykonania projektu oświetlenia, ale 
oświetlenie w Cisiu na pewno zostanie wykonane w b.r.  
W sprawie zakładu odkostniania Z-ca Burmistrza M. Chibowski poinformował, że w 
dokumentacji Urzędu Gminy Wiązowna występują rozbieżności w kwestii zapotrzebowania 
na wodę i odprowadzania ścieków; Urząd Gminy Wiązowna nie udostępnił nam 
uwarunkowań środowiskowych. 
Sekretarz J. Kurczak poinformował, że w sprawie budowy zakładu odkostaniania nikt nie 
występował w żadnej sprawie do naszego Urzędu. 
 Radny R. Wasiak zapytał, czy w związku z organizowanym przetargiem na remont 
cząstkowy nawierzchni asfaltowych na 2006 rok, zostanie określony czas realizacji przetargu. 
Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że rozpoczęcie prac możliwe będzie już od 01 
marca br., jeśli pogoda będzie sprzyjająca. 
 Radny Powiatowy M. Kostka zapytał w sprawach: 1) na jakim etapie jest sprawa pana 
Gomulskiego i powiedział, że posiada informację, że pan Gomulski wygrał sprawę w sądzie i 
w związku z tym gmina poniesie koszty, 2) Komisji składów osobowych do spraw naboru na 
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stanowiska pracowników samorządowych, 3) inwestycji TP na wsiach. Burmistrz J. 
Damasiewicz odpowiedziała, że nie otrzymała odpisu wyroku sądu i nie może się do sprawy 
Pana Gomulskiego ustosunkować. W skład komisji do spraw naboru na stanowiska 
pracowników samorządowych wchodzą pracownicy poszczególnych referatów Urzędu, jak 
również niektórzy Radni. W sprawie TP S.A. Pani Burmistrz wyjaśniła, że gmina może 
jedynie nakłaniać TP S.A. do inwestowania na terenie naszej gminy. 
 Radny J. Jeziorski zapytał, ile skarg wniesiono przeciwko Urzędowi do sądu. 
Burmistrza J. Damasiewicz odpowiedziała, że poprosi Radcę Prawnego o przygotowanie 
sprawozdania w tej sprawie. 
 Radny Powiatowy M. Kostka poinformował, że w Deśnie mieszkańcy nie mają 
wybudowanego wodociągu. Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że nie wpłynął 
wniosek mieszkańców w tej sprawie, dlatego w bieżącym roku nie zostanie sporządzony 
projekt na tę inwestycję. Radny J. Jeziorski przypomniał, że jeden z mieszkańców nie wyraził 
zgody na budowę wodociągu w Deśnie przed 10 laty. 
 
VI.  Informacja z przebiegu akcji „Ferie w gminie”. 

Sekretarz J. Kurczak przedstawił informację z przebiegu akcji „Ferie w gminie”, które 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 Burmistrz J. Damasiewicz przypomniała, że młodzież ponadgimnazjalna również 
może uczestniczyć w zajęciach sportowych i poprosiła zebranych o informowanie 
zainteresowanych by zgłaszali się do szkół. 
 

O godz. 13.55 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił piętnastominutową 
przerwę. 
 
VII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 Radny J. Jeziorski wniósł 2 wnioski: 
- o przeznaczenie przez Radę kwoty kilku tysięcy złotych dla poszkodowanych w tragedii w 
Katowicach, 
- o przeznaczenie 200-300 zł dodatkowo do zasiłku z tytułu urodzenia dziecka, tzw. 
„becikowego”,  
 Radny J. Jeziorski wniósł również interpelację o wystąpienie gminy w sprawie 
przejecia na własność terenu parku w Okuniewie. 
 Burmistrz J. Damasiewicz odpowiadając na interpelację Radnego J. Jeziorskiego 
poinformowała, że wystąpiła z wnioskiem do Wojewody o komunalizację parku w 
Okuniewie. Najprawdopodobniej wniosek zostanie rozpatrzony pozytywnie.  
O zwrot tego terenu wystąpiła spadkobierczyni dalszych właścicieli parku, co nie wstrzymuje 
postępowania o komunalizację, gdyż w analogicznej sprawie wniosek spadkobiercy został 
odrzucony. Z otrzymanego pisma z powiatu wynika, że w sprawie sprzedaży przez powiat 
tego terenu nie zostały podjęte żadne czynności.  
 Radny S. Wieczorek zapytał Radnego Powiatowego M. Kostkę, czy podtrzymuje 
wcześniej wypowiedzianą przez niego informację o zamiarze sprzedaży terenu przez 
Starostwo Powiatowe. Radny Powiatowy M. Kostka odpowiedział, że sprawa sprzedaży była 
omawiana podczas posiedzenia Komisji ds. Bezpieczeństwa, Z-ca Starosty powiedział, że 
postępowanie spadkowe zostało zakończone, że jest przygotowywany przetarg na sprzedaż 
parku w Okuniewie. 
 Radny B. Janczarek poinformował, że słyszał pogłoski o planach sprzedaży tego 
terenu i jednocześnie powiedział, że z powodu porzuconego złomu nie jest możliwe 
uporządkowanie terenu parku. 
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 Radny J. Jeziorski powiedział, że ponieważ wykupiono park w miejscowości Krubki, 
należy nie dopuścić do wykupienia parku w Okuniewie. 
 Z-ca Burmistrza stwierdził, że do Urzędu wpłynęła na piśmie informacja, od Starosty 
Mińskiego, że park w Okuniewie nie zostanie sprzedany. 
 
VIII. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa A. Ciszkowski 
powiedział, że podczas posiedzenia w dn. 08.02.br. omawiano sprawę Wschodniej 
Obwodnicy Warszawy. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że upoważnił A. 
Ciszkowskiego do reprezentowania Rady w sprawie WOW. 
 Przewodniczący Komisji A. Ciszkowski odczytał notatkę z dn. 09.02.2006 r. insp. K. 
Murawskiej – Heleszko, sporządzonej po zapoznaniu się z raportem o oddziaływaniu na 
środowisko budowy WOW na odcinku od węzła „Marki” do węzła „Lubelska” (tom 1, 2, 3) i 
poinformował, że Komisja zaproponowała wystosowanie pism od Burmistrza i Rady 
Miejskiej do Starosty i Rady Powiatu.  
Przewodniczący Komisji A. Ciszkowski zwrócił się do Radnego Powiatowego M. Kostki o 
pomoc w proteście przeciwko WOW. Radny Powiatowy M. Kostka odpowiedział, że należy 
zwrócić się do stowarzyszenia ochrony środowiska w Wołominie, które jest zwolennikiem 
utworzenia Parku Krajobrazowego, po terenie którego miałaby przebiegać WOW. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że utworzenie Parku Krajobrazowego 
nie jest przeszkodą w budowie WOW. 
 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że w dn. 01.02. br. Komisja omawiała podział 
środków w dziale: „Kultura fizyczna i sport”: 5.000,00 zł  na ogłoszenie ofert konkursowych 
z zakresu judo i piłki siatkowej, 10.000,00 zł do projektu finansowanego ze środków gminy i 
MENiS na zajęcia sportowe w placówkach oświatowych, 2.000,00 zł na nagrody sportowe 
(np. podczas Święta Miasta Halinów), 30.000,00 zł na dalszą modernizację i rozbudowę 
istniejących boisk.   
Przewodniczący M. Sukiennik poinformował również o sprawie nadania Parkowi w Długiej 
Kościelnej im. Pułkownika Władysława Płończyńskiego na wniosek Pana J. Dąbrowskiego – 
mieszkańca Długiej Kościelnej; w tej sprawie została wszczęta procedura przewidziana 
prawem. 
 Omawiano również kwestię bezpieczeństwa na drodze krajowej A2. Przewodniczący 
Komisji M. Sukiennik odczytał pismo z dn. 09.01.2006 r. od mieszkańców Wielgolasu 
Brzezińskiego, Wielgolasu Duchnowskiego  i Radnego J. Papisa w tej sprawie. 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że problem bezpieczeństwa był poruszany na 6 
posiedzeniach Komisji; 2 razy zwołano posiedzenia sesji poświęcone problemowi 
bezpieczeństwa i zarzuty wobec jego osoby zawarte w piśmie są bezzasadne i nie życzy sobie 
podobnych pism pod jego adresem. 
Przewodniczący M. Sukiennik zauważył, że w ostatnim czasie na wniosek mieszkańców 
Urząd zwracał się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz do Komendy 
Powiatowej w Mińsku Mazowieckim w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drodze nr A2 
przez władze gminy. Ponadto dodał, że jest mu przykro z powodu złego stanu bezpieczeństwa 
na drodze krajowej, ale nie czuje się osobiście odpowiedzialny za taki stan. 
 Radny J. Papis powiedział, że sprawa drogi krajowej A2 jest ważna dla mieszkańców i 
stwierdził, że - poza  wysłaniem dokumentów - nie podjęto żadnych czynności w celu 
poprawy bezpieczeństwa.  
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 Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego Wł. Zawadka powiedziała, że należy zadbać o 
wspólne bezpieczeństwo i wybudować chodnik na drodze A2, by mieszkańcy mogli 
bezpiecznie się przemieszczać. 
 Przewodniczący Komisji M. Sukiennik powiedział, że wiele pism zostało 
wystosowanych by poprawić bezpieczeństwo na drodze A2. 
 Radny Powiatowy M. Kostka powiedział, że sprawa drogi A2 była omawiana podczas 
posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Rady Powiatu, na którym stwierdzono, że odcinek drogi 
za Mińskiem Mazowieckim jest najbardziej niebezpieczny. 
 
IX. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał następujące pisma: 

- odpowiedź Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z dn. 16.01. br. na 
interpelację poseł na Sejm S. Prządki w sprawie WOW, 

- skargi rodzica na nauczyciela wychowania fizycznego z SP w Brzezinach; 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że pismo zostało skierowane do Pani Burmistrz, która 
jest kompetentna w tej sprawie; Sekretarz J. Kurczak wyjaśnił, że sprawa jest obecnie 
prowadzona przez Kuratorium Oświaty w Warszawie, a Burmistrz zażądała od 
dyrektora szkoły wyjaśnień na piśmie, 

- z dn. 09.01.2006 r. od mieszkańców Wielgolasu Brzezińskiego, Wielgolasu 
Duchnowskiego i Radnego J. Papisa, które zostało odczytane przez Przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa M. 
Sukiennika, 

- postanowienie Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Siedlcach z n.13.01.2006 
r., w którym do załatwienia  sprawy w zakresie zobowiązań podatkowych Burmistrza i 
Skarbnika Miasta Halinów wyznaczyło Burmistrza Miasta Sulejówek, 

- Zakładu Komunalnego w Halinowie z dn. 16.01.2006 r. w sprawie przesłania 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków; Przewodniczący Rady 
wyjaśnił, że projekt został przekazany Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Leśnictwa, 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dn. 02.02.2006 r. w sprawie: opinii 
o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego zaplanowanego na 2006 rok oraz o 
prawidłowości prognozy długu przedłożonego przez Radę Miejską, 

- Wojewody Mazowieckiego w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego uchwały w 
sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2006 
dla gminy Halinów oraz uchwały dotyczącej stawek czynszów lokali użytkowych w 
gminie Halinów; Sekretarz J. Kurczak wyjaśnił, że w uchwała dotycząca Programu 
Profilaktyki obowiązuje, natomiast uchwała dotycząca stawek czynszów zostanie 
ponownie podjęta podczas obrad obecnej sesji. 

Przewodniczący Rady powiedział, że wpływa wiele pism do Rady o odrolnienie. 
 
X. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Radny Powiatowy M. Kostka poinformował, że 28.02. br. odbędzie się sesja Rady 
Powiatu i stwierdził, że Rada Powiatu nie pracuje, gdyż ostatnie posiedzenie odbyło się w 
połowie grudnia 2005 r.; w związku z tym wystosował pisma do Premiera i Wojewody 
Mazowieckiego. 
 
XI. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
 
/1/ zmiany uchwały  Nr XVIII/223/2000 Rady Gminy w Halinowie z dnia 29 grudnia 2000 
roku  zmienionej uchwałą  Nr XXVII/307/05 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 11 lutego 
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2005 roku, dotyczącej stawek czynszów lokali użytkowych w gminie Halinów; 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz – 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/2/ zmiany uchwały Nr XXX/407/05 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 grudnia 2005 r. 
w sprawie: zaciągnięcia przez gminę Halinów pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na zadanie inwestycyjne: „Rozbudowa i 
modernizacja oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej – Etap 3”; 
 Burmistrz J. Damasiewicz wniosła autopoprawkę polegającą na zastąpieniu wyrazów: 
„gwarancja bankowa” wyrazami: „oświadczenie o dobrowolnym poddaniu się egzekucji na 
podstawie aktu notarialnego” w § 1. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały z autopoprawką głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz – 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/3/ zmiany uchwały Nr XXXV/406/05 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 grudnia 2005 r. 
w sprawie: uchwalenia budżetu gminy Halinów na 2006 rok; 

Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały i wniosła autopoprawkę 
polegającą na dodaniu do działu 600: „Transport i łączność” § 4430 „Różne opłaty i składki”, 
które są ponoszone z tytułu opłat na rzecz powiatu i województwa za umieszczenie w pasie 
drogowym infrastruktury (sieci wodociągowych kanalizacji), w wysokości 8.396,00 zł.  

Natomiast w dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” zabezpieczono kwotę 500,00 
zł na wypłatę zasiłku szkolnego. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały z autopoprawką głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz – 0. 
(nieobecni na sali Radni: T. Kowalczyk i J. Papis). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/4/ nadania nazwy ulicy położonej we wsi Cisie, gmina Halinów; 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Lazurowa ulicy położonej we wsi Cisie, 
gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5-7/ nadania nazwy ulicy położonej we wsi Kazimierów, gmina Halinów. 
/5/ Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Cytrynowa ulicy położonej we wsi 
Kazimierów, gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Pomarańczowa ulicy położonej we wsi 
Kazimierów, gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/7/ Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Agrestowa ulicy położonej we wsi 
Kazimierów, gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk). 
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Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 

 

XII. Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 

15.30 dokonał zamknięcia obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 
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Załącznik nr 1 
 

SPRAWOZDANIE Z AKCJI  
„FERIE 2006” 

 W okresie ferii zimowych na terenie wszystkich placówek oświatowych i kulturalnych 
naszej gminy prowadzone były zajęcia zagospodarowujące czas wolny dzieciom i młodzieży. 

 Były to: zajęcia sportowe, sportowo- rekreacyjne, taneczne, informatyczne, plastyczne, 
świetlicowe oraz - spotkania z filmem angielskim. 

Szkoły były otwarte dla wszystkich chętnych. Zaplanowano też zajęcia dla młodzieży 
licealnej – ( sportowe, informatyczne). Z ofert mogły korzystać  dzieci, które były gośćmi w 
naszej Gminie. 
W ramach tych zajęć szczególnym powodzeniem cieszyły się : 
wyjazdy do kina -  ( Okuniew, Cisie, Brzeziny) 
z wyjazdów na basen  skorzystało  ponad 100 osób – ( Halinów, Okuniew), 
wyjazd na kulig – (Cisie i Brzeziny), 
Powodzeniem cieszyły się zabawy na lodowisku  -  przy Zespole Szkół w Halinowie. 
Duży ruch  dało się zaobserwować przy wypożyczalni łyżew w Zespole Szkół w Halinowie. 
Dokupiono łyżew, bo amatorów szaleństwa na lodowisku było dużo. 
Miłośnicy  języka angielskiego  - ramach zajęć „ Spotkania z filmem angielskim”  - mogli 
obejrzeć „ Harrego Pottera „ w wersji angielskiej. 
W pierwszym tygodniu ferii dzieci i młodzież licznie  stawiała się na  zajęcia .W  drugim 
tygodniu mróz zmienił plany organizatorom. Odwołano wyjazdy na basen , mniejsza 
frekwencja była na zajęciach. Średnio w szkołach ok. 260 dzieci i młodzieży/ dziennie brało 
udział w zajęciach. 
Zarówno wśród dzieci ze szkół podstawowych   jak też gimnazjalistów  największą 
frekwencją  cieszyły  się zajęcia sportowe i informatyczne. Świadczyły  o tym  zajęte 
wszystkie stanowiska przy komputerach zarówno w szkołach jak również w Gminnym 
Centrum Informacji. W GCI dziennie przeciętnie – zgłaszało się 30 osób, łącznie 350 . 
Akcja umożliwiła  ciekawie  spędzić czas wolny od nauki. Zajęcia w szkołach odbywały się 
w ramach realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień. Na ten 
cel wydatkowano kwotę 10 172 zł. zł. 
Dom Kultury w Halinowie na zajęciach muzycznych , plastycznych, komputerowych oraz 
pozostałych ( bilard ) gościł dziennie ok. 50 osób, natomiast z oferty Domu Kultury w 
Okuniewie skorzystało ok.20 osób / dziennie zajęcia plastyczne, muzyczne, gry/, oraz 60 osób 
obejrzało przedstawienie – „Zima i bałwanek Franek”. 
O potrzebie prowadzenia  akcji świadczy  zainteresowanie  dzieci i rodziców, którzy rano 
przyprowadzali młodsze dzieci na zajęcia, idąc do pracy.  

    
   

 
Janina Malinowska 

 
 
 


